
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Žďár nad Sázavou Komenského 6 

Dne 19. 6. 2024 

 

Přítomni: p. Petr Glajc, p. Jana Bláhová, p. Rostislav Dvořák, p. Petr Sedlák,  

       p. Pavlína Skalníková, p. Nela Dostálová 

Hosté: ředitelka školy p. Bohumila Počtová 

 

Program: 

1. Informace o právě probíhajících volbách do školské rady za zákonné zástupce žáků a za 

pedagogické pracovníky, poděkování stávajícím členům. 

2. P. ředitelka informovala o dosavadním hospodaření školy. 

Škola čerpá peníze z programu OP JAK, potravinové pomoci Kraje Vysočina. 

V příštím školním roce bude na 2. stupni zřízena nová polytechnická učebna – škola 

získala dotaci. 

3. V květnu proběhly oslavy výročí školy – 60.let. 

4. Informace k následujícímu školnímu roku 2024/2025 – vzniknou dvě první třídy po 18 

dětech, přípravná třída – aktuálně zapsáno 14 dětí. Nově byly přijaty 3 děti do 

speciálních tříd. 

5. Probíhá jednání se zástupci Waldorské pedagogiky o možnostech spolupráce. 

6. Od nového školního roku 2024-2025 dojde k personální změně na obou pozicích 

zástupce ředitelky školy. 

 

 

 

Ve Žďáře nad Sázavou dne 19.6. 2024 

Zapsala Mgr. Jana Bláhová 

 

 

 

 


